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Geçen Cuma günü MHP Ordu İl Başkanı Naci Şanlıtürk ve Fatsa İlçe Başkanı Murat Kaçak
yöneticilerle birlikte gezetemizi ziyaret ettiler.

Sorular sorduk, cevaplar aldık.

Dikkatimi “FATSA ÇEVRE YOLU” hakkındaki söylemler çekti.

Sayın Şanlıtürk “... Fatsa Çevre Yolu Karadeniz Bölgesinin 8 ilinin sorunudur. Acil çözüm
bulması gerekir. Biz 8-10 sorunun, 1-2’sini çözüme kavuştursak başarı sağlamış oluruz. MHP
Cumhur İttifakının mimarı olan partidir. Dolayısıyla ilimiz ve 19 ilçemizin ihtiyaçlarını titizlikle
takip ediyoruz, hükümet yetkilileriyle ve yerel yöetimlerle diyalog kuruyoruz ...” dedi.

 Fatsa Çevre Yolu MHP’nin de gündemine girmiş demek ki.

İl başkanı düzeyinde dillendiriliyor olması çözüm için bir adım atılmış sayılır. Sorunu hükümet
yetklilerine ulaştırabilir. Çünkü ittifakın temel taşlarını MHP oluşturuyor. İstediğini alma olasılığı
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da çok yüksek.

Sevindirici bir gelişme...

Naci Şanlıtürk doğal olarak hükümetin çalışmalarını başarılı buluyor.

Hataların olduğunu da beyan ediyor.

Yerel yönetimlerde yanlış yapılanların arkasında durmadıklarını açıklıyor.

“Piyasalar, hayat pahalılığı, yaşanan kriz ve toplumun refleksi” nedir sorusunu sordum.

“Bu olumsuzluğun partinize yansıması nedir?” dedim.

Sayın Şanlıtürk’e göre; dünyanın en gelişmiş ülkelerinde bile kriz var.

“Siz bakmayın kriz olduğunu söyleyenlere. Göreceksiniz ittifakımızın güçlenerek yoluna devam
edeceğini.”

Evet; Şanlıtürk böyle diyor.

MHP İl Başkanıyla konuşurken Sayın başkanın AK Parti politikası yaptığına kapılıp gittim. Ara
sıra milliyetcilik, beka, bölünmez bütünlük, terörün kökünün kazınması, emperyalistlerin
etrafımızı kuşattığı gibi genel konulara değindiğini dinledim.
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MHP Ordu İl Başkanı Naci Şanlıtürk gördük ki; genel politika ağırlıklı çalışıyor.

Yüzde bir milyon partisinden milletvekili adayı.

Aday olacağı özgüvenini kazanmış.

Önünde Cemal Enginyurt gibi güçlü bir figür de olmadığına göre, engelsiz bir adaylık neden
olmasın?

Ben konuşmalarından bunu çıkardım.

Hatta Murat Kaçak başkana da yerel yönetimlere hazırlık yapması gerektiğini ‘cümle aralarında’
işaret ediyor, konuşmasında böyle bir hedef gösteriyor.

Anlaşılıyor ki; Naci Şanlıtürk il başkanlığı görevi gereği gelecek seçim için startını vermiş bile.

*             *             *

TABİİ Kİ BÜYÜKŞEHİR YAPACAK

Yerel yönetim çalışmalarında tabii ki büyükşehir belediyesinin ciddi hizmet ve yatırımları
sözkonusu.

Bu durum Fatsa’da da göze çarpıyor.

Zaten ilimiz büyükşehir olduktan bu yana ödeneklerin en fazlası büyükşehir bütçesine yansıyor.
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Dolayısıyla büyükşehir belediyesi ilin tamamının hizmetine amade durumda.

İl merkezi, ilçe merkezleri, mahalleler ve ana arter tüm caddeler büyükşehir sorumluluğunda.

Fatsa’da yapılan hizmetlerin çoğunun büyükşehir tarafından yapıldığı ve planlandığı
konuşuluyor. İlçe belediyesinin bu hizmetleri kendisi yapmış gibi pazarladığı konuşuluyor.

Değerli okuyucularım; tabii ki büyükşehir yapacak. Tabii ki büyükşehirle birlikte ilçe belediyeleri
planlamanın içinde olacak. Tabii ki bütçe veya ödeme büyükşehirden gelecek.

Şunu diyebilirmiyiz; “benim ilçe sınırlarım içinde büyükşehir belediyesi çivi bile çakamaz” diye.

Böyle saçma-sapan bir yaklaşım olur mu?

Büyükşehir belediyesi de yapılan planlamalardan bal gibi sorumludur.

İlçe belediye yönetimlerini eleştirmek adına bu yaklaşımlardan kaçınmamız gerekir, açıkçası.

Yatırımlar, hizmetler eşgüdümlü ve ortaklaşa yapılandırılmalı.

İl mi, ilçe mi ayrışması olmadan adil ve acil bir dağılımla organize edilmeli.

Büyükşehir belediyemiz bu adil paylaşımı dikkate alıyordur sanırım.
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Sayın Hilmi Güler hizmet dağılımında sorun yaratmıyordur sanırım.

Büyükşehir belediyesi bütçesine gelen paralar uzayda yaşayanlar için mi geliyor?

Tabii ki Ordu ilimiz ve ilçelerimizde yaşayan bireyler adına geliyor. O halde hizmet dağılımı da
nüfus yoğunluğuna göre yapılacaktır ve yapılmalıdır.

Ha büyükşehir belediyesi... Ha ilçe belediyesi...

Önemli olan ihtiyaçların karşılanması değil mi?
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